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Referat Årsmøde Forum 2014 
  

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

2. Valg af referent 

3. Året der gik 

4. Regnskab 

5. Valg af bestyrelse 

6. Fastsættelse af tidspunkt for FORUM 2015 

7. Behandling af indkomne forslag/idéer 

8. Eventuelt 

 

Ad. 1: Valg af dirigent 

Mikael blev valgt som dirigent. 

 

Ad. 2: Valg af referent 

Dorthe blev valgt som referent. 

 

Ad. 3: Året der gik v. Mikael 

Der har været afholdt 2 bestyrelsesmøder i det forløbne år. 

Inden for de næste par år vil der komme en stigning på deltagerprisen 

til Forum, især fordi priser på forplejning er steget, bl.a. middagen i 

kantinen. 

Husk altid ved tilmelding KUN at anføre det nummer, der sendes pr. 

mail efter tilmelding på hjemmesiden. 

Husk også at melde jer til inden tilmeldingsfristen, der er 14 dage inden 

arrangementet – det er nødvendigt af hensyn til bestilling af forplejning 

og bus. 

Husk at opdatere adresser og e-mailadresser på Forums hjemmeside. 

Forums Facebook-gruppe er blevet dejligt aktiv – alle er velkomne til at 

slå ting op her, bl.a. stillingsopslag. 

Bogen ’Eftertanker’, som Forum udgav i 2013, kan stadig købes – under 

Forum til en rabatpris af 150 kr., ellers via Forums hjemmeside. 

 

Ad. 4: Regnskab v. Jonas 

Der forventes en indtægt på Forum 2014 på knap 54.000 kr., og med 

udgifterne trukket fra vil det give et overskud på ca. 11.000 kr. 

På kontoen/i kassen vil der dermed være ca. 64.000 kr. – et beløb, der 

er vokset, bl.a. fordi Forum sidste år blev holdt i Aarhus og dermed spa-

rede udgifterne til en bus og pga. indtægter fra salg af ’Eftertanker’. Det 

er bevidst, at bestyrelsen vil oparbejde et overskud, så der er en sikker-

hed til evt. dårlige tider. 

Der var ingen kommentarer, og regnskabet blev godkendt. 

 

 

 

https://www.facebook.com/photo.php?fbid=10151239558282757&set=gm.10152583581965621&type=1


 

 

 

 

Ad. 5: Valg af bestyrelse 

Ann, Eva, Nanna og Dorthe var på valg. Alle indvilligede i at genopstille 

og blev enstemmigt valgt. Herefter består bestyrelsen af Mikael Schilling 

(formand), Dorthe Bendtsen (sekretær), Jonas Rump Nielsen (kasserer), 

Ann Holm Nielsen, Nanna Uhrbrand, Eva Særkjær Gade samt studen-

termedlem Thomas Stabell. 

 

Ad. 6: Fastsættelse af tidspunkt for FORUM 2015 

Det blev besluttet at afholde Forum 2015 den 4. weekend i september 

som sædvanligt, dvs. d. 25. og 26. september 2015. 

 

Ad. 7: Behandling af indkomne forslag/idéer 

Det var ikke indkommet forslag. 

 

Ad. 8: Eventuelt  

Indlægget med en jubilar måtte desværre udgå i år, da ingen af de 

fundne jubilarer kunne eller ville stille op. Forslag til 25-års-jubilar til Fo-

rum 2015 modtages gerne!  

Marcelle Meier stillede forslag om at tage en 20- eller 30-års jubilar i 

mangel af bedre, så punktet ikke ville udgå igen.  

 

Marcelle beklagede, at der ikke var hverken ansatte eller studerende fra 

skolen med til årets Forum, og hun foreslog, at de kunne være med til 

at fastlægge tidspunktet for Forum, så de ville kunne deltage. Hun fore-

slog også, at en professor/underviser kunne have et punkt i programmet 

med kort nyt om, hvad der sker på uddannelsen.  

 

Dette blev bakket af Anne Lene Jørgensen, der sagde, at skolen burde 

være meget stolt af, at Forum findes – det er helt fantastisk, at Forum 

kan samle så mange folk på tværs af alder og årgang. 

 

Inge Mette Kirkeby og Mette Viuf bemærkede, at der tidligere havde 

været en underviser i bestyrelsen for Forum. 

 

Bestyrelsen takkede for de mange input og lovede at tage kontakt til 

professor/undervisere for at drøfte situationen. 

 

Peter Jakobsen sluttede punktet af med et forslag til kommende tema 

for Forum: dansk arkitektur i tidligere danske områder, f.eks. hertug-

dømmerne og Vestindien. Forslaget blev noteret og vil blive overvejet. 

 

 

 

 

 

 

 

 


